
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. april 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål U

På baggrund af de systematiske og voldsomme overskridelser af grænseværdien for iso-

cyanater på BIO4 byggeriet ønskes et samråd med beskæftigelsesministeren, hvor føl-

gende spørgsmål besvares:

1. Hvad mener ministeren om forløbet i BIO4 og Arbejdstilsynets indsats?

2. Hvad vil ministeren gøre for, at der sker et skærpet og mere omfattende tilsyn med det

kemiske arbejdsmiljø på arbejdspladserne - ikke mindst i lyset af de seneste års kemiske

skandaler (Vindmølleindustrien, Crom6, Vardesagen m.fl.)?

3. Hvordan vil ministeren sikre, at arbejdsmiljørepræsentanten kommer til at spille en me-

re væsentlig rolle og får reel indflydelse på det kemiske arbejdsmiljø?

4. Hvordan vil ministeren sikre at arbejdsgiverne tager de kemiske arbejdsmiljøpåvirknin-

ger mere alvorligt

Der henvises til artiklen »Afsløring: BIO4-ansatte indåndede giftige dampe i flere måne-

der« i A4-Arbejdsmiljø den 21. april 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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